
PROTOKÓŁ NR 14/10

z posiedzenia Komisji

Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu, Usług i Rolnictwa,

które odbyło się 15 lutego 2010 roku.

W posiedzeniu uczestniczyli (załącznik nr 1):

Członkowie Komisji:

1. Andrzej Machnica – Przewodniczący,

2. Roman Kołodziej,

3. Henryk Płoński,

4. Piotr Tyrawa.

Nieobecny usprawiedliwiony: Tomasz Nowicki.

Zaproszone osoby:

1. Zofia Ujma,

2. Genowefa Pohoska.

 

Porządek obrad:

1. Opracowanie planu pracy Komisji na rok 2010.

2. Sprawy różne.

W pierwszej części posiedzenia propozycje spraw do umieszczenia w planie pracy Komisji  na rok 

2010 zgłosili: przewodniczący, członkowie Komisji oraz obecni członkowie Rady Miejskiej.

Po omówieniu i przedyskutowaniu propozycji, ustalono następujący plan pracy Komisji na 2010 rok:

1.  Monitorowanie  dalszych  losów  i  prac  dotyczących  terenu  „Wyspa”.  Spotkania  z  udziałem  wszystkich 

zainteresowanych Radnych.

2.  Rozwiązanie  problemu  nadmiaru  śniegu  w  centrum  Miasta.  Znalezienie  terenu  do  wywozu  śniegu  w 

następnych okresach zimowych, aby uniknąć usuwania go do rzeki Jedlicy.

3.  Uzyskanie  zgody  od  Dyrekcji  PKP  na  wejście  na  teren  nieczynnego  Dworca  PKP  w  celu  jego 

uporządkowania. Zorganizowanie akcji porządkowej.

4.  Akcja  „Wiosenne  porządki”.  W  związku  z  corocznym  wiosennym  sprzątaniem,  monitorowanie  prac 

porządkowych,  ich  ocena  i  wnioski.  Analiza  możliwości  i  właściwe  wykorzystanie  grup  interwencyjnych. 

Wizyty w terenie.

5. Zorganizowanie spotkania z Dyrekcją Nadleśnictwa „Śnieżka” w celu odtworzenia terenów widokowych.

6. Uzyskanie sprawozdania z inwentaryzacji dotyczącej pomieszczenia oraz ilości stanowisk do ustawiania 

pojemników  na  odpady  komunalne  (Wnioski  Komisji  2009).  Doprowadzenie  do  wyznaczenia  miejsc  do 

ustawienia „dzwonów” na odpady podlegające segregacji.

7. Zorganizowanie spotkania dotyczącego referendum „śmieciowego”. Analiza działań podjętych do chwili 

obecnej. 

8. Zwołanie spotkania stron zainteresowanych przyłączami do nowego kolektora ściekowego.
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9. Posiedzenie Komisji  w celu oceny stopnia realizacji  wniosków i postulatów wnoszonych przez Komisje 

Rady Miejskiej obecnej kadencji. Udział wszystkich zainteresowanych Radnych.

W  punkcie  „Sprawy  różne”  –  tematami  były  niedrożne  studzienki  deszczowe  oraz  problem 

bezpańskich psów.

1. Komisja  wnioskuje,  aby  w  miarę  finansowych  możliwości  dokonać  wiosennego  odłowu 

bezpańskich psów.

2.  W związku  z  nadchodzącym wiosennym ociepleniem,  a  co  za  tym idzie,  topnieniem śniegu  i 

opadami deszczu, Komisja wnioskuje o szybkie przeprowadzenie czyszczenia studzienek burzowych.

Radny Tyrawa zaznaczył, że problem ten dotyczy ulic o dużym nachyleniu terenu.

 Na tym posiedzenie Komisji zakończono.

 

Protokołował:                                                                                                     Przewodniczący Komisji

Andrzej Machnica                                                                                     Ochrony Środowiska, Przemysłu,

                                                                                                                             Handlu, Usług i Rolnictwa
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